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ZÁPIS 
z 22. zasedání zastupitelstva obce  

ze dne 21. prosince 2016 s tímto programem: 

 

1. Schválení smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory 

2. Schválení darovací smlouvy se SÚS KHK  

3. Rozpočtové opatření č. 6, rozpočtové provizorium 2017 a změny majetku   

4. Schválení žádostí o dotaci  

5. Informace z SOJH 

6. Různé   

 

Účast:  9 členů zastupitelstva dle prezenční listiny – Radek Posdiena, Bc. Petr 

Martinec, Ing. Libor Kneifel, Dušan Frýba, Ludmila Špetlová, David 

Šrůtek, Ing. Zdeněk Štěpán, Jan Špetla - od 2. bodu 

Omluveni:  Bc. Aleš Vlček 

Zapisovatel:  Jitka Palachová 

Ověřovatelé zápisu:    Ing. Z. Štěpán, R. Posdiena     

Úprava usnesení: L. Špetlová, J. Špetla  

Schválení programu:  

Pro:   7   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 1. Schválení smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory 

Starosta předložil návrh smlouvy o poskytnutí VFP od obce Batňovice týkající se cesty na 

Kvíčalu – poskytnutí dotace ve výši 460 075 Kč.   

 

Usn. č. 1  

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory mezi obcemi 

Batňovice a Velké Svatoňovice týkající se cesty na Kvíčalu a pověřuje starostu uzavřením 

smlouvy. 

Hlasování: 

Pro:   7   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

2.  Schválení darovací smlouvy s SÚS KHK  

Starosta předložil návrh darovací smlouvy na bezúplatný převod částí parcel v K.Ú. Velké 

Svatoňovice z majetku obce po předchozím zveřejněním záměru ve dnech 8.11.2016 – 

16.12.2016 - parcely: 2004/18 díl „e“- 1 m
2
, 2200 díl  „c“ – 1 m

2
, 1762/30 díl „b“ – 8 m

2
, 

vše zapsané na LV č.10001 Obec Velké Svatoňovice . 

 

Usn. č. 2 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost SÚS KHK o bezúplatný převod částí parcel v K.Ú. 

Velké Svatoňovice z majetku obce po předchozím zveřejněním záměru. Jedná se o parcely: 

2004/18 díl „e“- 1 m
2
, 2200 díl  „c“ – 1 m

2
, 1762/30 díl „b“ – 8 m

2
, vše zapsané na LV 

č.10001 Obec Velké Svatoňovice a pověřuje starostu podpisem smlouvy.     

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 
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3.  Rozpočtové opatření č. 6, rozpočtové provizorium 2017 a změny majetku   

a) Zastupitelstvu bylo předloženo ke schválení rozpočtové opatření č. 6 – poslední předem 

známé změny rozpočtu 2016 dle skutečného naplnění příjmů a čerpání výdajů. Starostu 

obce je zároveň nutné pověřit k provedení konečných změn rozpočtu po doúčtování a 

uzavření roku 2016.  Navýšení příjmů je celkem 979 025 Kč (včetně dotace z Batňovic na 

cestu Kvíčala) a celkové snížení výdajů je 2 423 600 Kč, celkem tedy úspora 3 402 625 Kč. 

Celkové financování od počátku roku je vyrovnáno (původní plán 1 538 000 Kč) a navíc 

zbývá úspora vlastních prostředků 4 352 200  Kč. Přesný výsledek hospodaření bude znám 

až po ukončení zaúčtování nákladů za celý rok. Dnešní stav na účtu obce je 13 515 994 Kč. 

 

Usn. č. 3  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2016 dle přiloženého návrhu a 

pověřuje starostu obce provedením konečných úprav rozpočtu 2016 po celkovém zaúčtování 

roku 2016. 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

  

b) Nutnost schválit rozpočtové provizorium na běžné provozní výdaje roku 2017 do doby, než 

bude nejdéle v únoru 2017 schválen nový rozpočet 2017. 

 

Usn. č. 4 

Zastupitelstvo obce schvaluje pravidla rozpočtového provizoria na měsíce leden a únor 

2017, bude zajištěn plynulý provoz všech zařízení ve správě obce a provoz příspěvkové 

organizace Základní a Mateřská škola. Čerpání finančních prostředků bude do maximální 

výše 2/12 skutečnosti roku 2016. 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

c) Vyřazení drobného majetku do 3 000 Kč před provedením fyzických inventur a převod 

účetní hodnoty TZ k majetku svěřenému do správy vlastní PO – ZŠ a MŠ Velké Svatoňovice 

– z účetnictví obce do účetnictví PO. Celkový převod účetní hodnoty majetku činí                                         

8 315 920 Kč – zároveň je nutné navýšit škole rozpočet na odvod odpisů z tohoto majetku 

(85 000 Kč).    

Usn. č. 5  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí vyřazení majetku před zahájením fyzických inventur 

2016 dle předloženého seznamu včetně technického zhodnocení majetku svěřeného do správy 

příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola, Velké Svatoňovice, které bylo 

účetně převedeno v roce 2016. 

 

Hlasování: 

Pro:  8    Proti:   0  Zdržel se:  0 
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d)  K výběrovému řízení na kanalizaci je nutné dle vnitřní směrnice k zadávání veřejných 

zakázek v ZO schválit text výzvy, která bude zveřejněna na webu zadavatele. 

 

Usn. č. 6 

Zastupitelstvo obce schvaluje znění výzvy pro podání nabídky na dostavbu kanalizace a 

výstavbu nové ČOV v dolní části obce dle předloženého návrhu. 

 

Hlasování: 

Pro:  8    Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

4.  Schválení žádostí o dotaci – předloženy první podané žádosti na rok 2017 o individuální 

dotace z rozpočtu obce Velké Svatoňovice jako veřejná finanční podpora: 

 

a)  Individuální dotace na rok 2017 z rozpočtu obce ve výši 30.000 Kč pro TJ Sokol 

Markoušovice, IČ 60152508. 

Usn. č. 7 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o individuální dotaci na rok 2017 z rozpočtu obce ve 

výši 30.000 Kč pro TJ Sokol Markoušovice IČ 60152508 na účel dle podané žádosti a 

pověřuje starostu uzavřením Smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory.  

 

Hlasování: 
Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

b) Individuální dotace na rok 2017 z rozpočtu obce ve výši 5.000Kč pro T.Š Bonifác, z.s., 

Rtyně v Podkrkonoší, IČ 26638347. 

Usn. č. 8 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o individuální dotaci na rok 2017 z rozpočtu obce ve 

výši 5.000Kč pro T.Š. Bonifác, z.s., Rtyně v Podkrkonoší IČ 26638347 na účel dle podané 

žádosti a pověřuje starostu uzavřením Smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory.  

 

Hlasování: 
Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0  

 

c) Individuální dotace na rok 2017 z rozpočtu obce na rok 2017 ve výši 5.000Kč pro 

Chalupění  Z.S. Batňovice, IČ 26585588. 

Usn. č. 9 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o individuální dotaci na rok 2017 z rozpočtu obce na 

rok 2017 ve výši 5.000Kč pro Chalupění  Z.S. Batňovice IČ 26585588 na účel dle podané 

žádosti a pověřuje starostu uzavřením Smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory.  

 

Hlasování: 
Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 
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5. Informace ze Svazku obcí Jestřebích hor (SOJH)  

Starosta přednesl informace z posledního zasedání SOJH – stanovení výše příspěvku pro 

členy SOJH na rok 2017 ve výši 40 Kč/občana, schválení projektů v celkové výši 70 000 Kč, 

příprava nového webu, možnost zapůjčení lavic z SOJH pro spolky aj. organizace – možnost 

objednat na webu SOJH. 

  

Usn. č. 10 

Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek do SOJH pro rok 2017 ve výši 40 Kč na obyvatele.   

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

  

  

6.      Různé 

a) Informace o výpovědi z pracovního poměru na OÚ p. Šrejberové, je nutné vyhlásit 

výběrové řízení na pozici Referent státní správy a samosprávy a schválit komisi pro výběr 

kandidátů. 

 

Usn. č. 11 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí výpověď p. Šrejberové a ukládá starostovi vypsat 

výběrové řízení na obsazení pozice „Referent státní správy a samosprávy“ na OÚ Velké 

Svatoňovice. OZ zároveň pověřuje komisi pro výběr kandidáta na zmíněnou funkci ve 

složení: Martinec Petr, Kneifel Libor, Štěpán Zdeněk. 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

b) Ke splnění povinnosti vyplývající z tiskového zákona bylo nutné zajistit registraci 

zpravodaje, který je vydáván pro občany Velkých Svatoňovic a Markoušovic – jako 

periodický tisk s názvem Zpravodaj občanů Velkých Svatoňovic a Markoušovic. Registraci 

již obec obdržela. Byly navrženy podmínky vydávání tohoto periodika – zastupitelé se s nimi 

seznámili předem, připomínky nebyly. 

  

Usn. č.12                                                                                                                                                                                           

Zastupitelstvo obce bere na vědomí „Potvrzení o evidenci periodického tisku“ na MK – 

Zpravodaj  občanů  Velkých  Svatoňovic a  Markoušovic  pod  číslem  MK ČR E22736  a 

schvaluje podmínky pro vydávání Zpravodaje občanů Velkých Svatoňovic a Markoušovic 

dle předloženého návrhu.   

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

c)  Společně s obcí Malé Svatoňovice může být vybudován dlážděný pás podél komunikace č. 

III/3014. Návrh byl předložen ke schválení. 

Usn. č. 13 

Zastupitelstvo obce schvaluje zbudování dlážděného pásu podél hlavní komunikace č. 

III/3014 dle předložené projektové dokumentace. 
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Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

d)  Restaurace K-Klub – nájemce Blanka Škrobánková Součková chce ukončit provoz 

restaurace do 31.12.2016, žádá o zkrácení výpovědní lhůty dohodou k tomuto termínu. 

Zároveň obci nabízí za výhodnou cenu odkoupení vybavení, které v restauraci pořídila za 

dobu svého nájmu  - odsávání, závěsná světla, obložení baru a venkovního přístřešku a krbová 

kamna – vše za 15 700 Kč. Na zastupitelstvu předložil pan Dušan Frýba svůj zájem o 

pronájem restaurace - uvedl, že žádal o pronájem již před cca 2 roky, kdy byla vybrána jako 

nájemce paní Škrobánková Součková. Jeho zájem trvá i nyní, má domluveného kuchaře, který 

tam dříve vařil (Jan Vydra) a nabízí možnost provozování restaurace za stávajících podmínek 

od 9.1.2017, smluvní vztah od 1.1.2017. Bylo hlasováno o vyhovění žádosti stávající 

nájemkyně a dalším usnesením hlasováno o schválení nového nájemce.  

Usnes. č. 14 

Zastupitelstvo obce schvaluje zkrácení výpovědní doby v restauraci K-Klub dohodou 

k 31.12.2016 a zároveň schvaluje odkoupení majetku dle předložené žádosti současného 

nájemce.   

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se: 0 

 

Usn. č. 15 

Zastupitelstvo obce schvaluje výběr nového nájemce restaurace K-Klub od 1.1.2017 – pana 

Dušana Frýbu, , Markoušovice čp.202, IČ 65719697 a pověřuje starostu uzavřením nájemní 

smlouvy.  

Hlasování: 

Pro:   7   Proti:   0  Zdržel se: 1 

 

 

e) Oprava podlahy v garáži hasičů – posunutí termínu realizace z důvodu časové 

zaneprázdněnosti dodavatelské firmy na speciální typ podlahy – projednáváno v minulém 

zastupitelstvu. 

 

Usn. č. 16 

Zastupitelstvo obce schvaluje posun opravy podlahy v garážích č.1 a 2 v hasičské zbrojnici 

ve Velkých Svatoňovicích na období duben – květen 2017 a ukládá starostovi přesunout 

částku 75.000 Kč na tuto opravu do rozpočtu na rok 2017. 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

f)  Výběr dodavatele střechy na čp. 286 – bývalý mandl – bylo hlasováno o navržené nabídce. 
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Usn. č. 17 

Zastupitelstvo obce schvaluje výběr na dodavatele střechy na čp.286 (bývalý mandl) ve 

Velkých Svatoňovicích. Byla vybrána firma "klempířství Dohnal" IČ: 111 626 35, za 

nabídkovou cenu 152.468 Kč. 

 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

g)  Výběr dodavatele na nákup plastových oken na čp. 286 – bývalý mandl – bylo hlasováno 

o navržené nabídce. 

 

Usn. č. 18 

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup plastových oken a dveří na čp.286 (bývalý mandl) ve 

Velkých Svatoňovicích od firmy „Proplast K s r.o. Nové Město nad Metují“ IČ: 259 502 31, 

za nabídkovou cenu 56.497 Kč vč. DPH. Montáž bude provedena v jarních měsících roku 

2017.   

 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

h) Zastupitel Ing. Štěpán připomněl, že je nutné schválit podání žádosti o investiční dotaci 

z MŠMT na sportovní hřiště v Markoušovicích – bylo doplněno usnesení č. 19 a hlasováno. 

 

Usn. č. 19 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti na MŠMT o investiční dotaci z programu 

133510 na rekonstrukci sportovního hřiště ve Velkých Svatoňovicích v části obce 

Markoušovice. 

 

Hlasování: 

Pro:   8   Proti:   0  Zdržel se:  0 

 

 

i) Ostatní různé informace a diskuse 

Na závěr starosta vyzval přítomné zastupitele i občany k podání dotazů, připomínek apod. 

Pan Biegel upozornil na nedořešený problém v tělocvičně ve Velkých Svatoňovicích, která 

patří TJ Sokol Velké Svatoňovice – velmi nízká teplota, děti musí cvičit hodně oblečené, 

zřejmě velké tepelné ztráty i problémy s vytápěním. Navrhoval, zda by nebylo možné získat 

nějakou dotaci na opravu tělocvičny a dořešení tohoto už dlouholetého problému. Budova 

není obce, odpovídala zastupitelka Špetlová, která je členkou TJ Sokol V.S. – problém řeší, 

připravují výměnu oken aj., většina dotací je dle počtu dětí v členské základně a ty zde 

nejsou, ale přednese tento návrh předsedovi TJ Sokol Jiřímu Špetlovi.  

Pan Šrejber chtěl doplnit informaci o důvod výpovědi své manželky z OÚ a uvedl ho. Starosta 

reagoval, že tuto věc nechtěl za jednání ZO rozebírat (byla zde přednesena pro schválení 

výběrové komise na nového pracovníka), důvodu výpovědi si při převzetí nevšiml a následně 
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chtěl, aby paní Šrejberová výpověď přepsala bez tohoto důvodu, se kterým nesouhlasil, což 

ale odmítla.  

Pan Leinert se dotazoval na chodník v horní části obce – zejména nepříjemný úsek v zatáčce 

směrem k Umlaufům, je to pro chodce nebezpečné a chodí se tudy na vlak, ráno hodně děti a 

studentů. Starosta reagoval, že právě zde je silnice velmi úzká a není lehké najít řešení, 

chodník se tam nevejde. Další dotaz vznesl p. L. k dopravnímu značení na povinnost zimních 

pneumatik v úseku přes celou obec, když by postačovalo označit úsek pod kopcem od 

zastávky (je zde místo na otočení vozidla) směrem na Markoušovice. Starosta 

s místostarostou uvedli, že se zeptají na dopravním inspektorátu v Trutnově, jaké jsou 

možnosti případné změny.   

 

 

Zapsala: Jitka Palachová, v.r.    

 

Ověřili: Ing. Zdeněk Štěpán, v.r.    

 

  Radek Posdiena, v.r.         

       
                                                                                                                               otisk úředního razítka 

 
                                                                                        
 

       Bc. Petr Martinec, starosta, v.r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pozn.:  Anonymizovaná verze pro zveřejnění 

 


